(2024 至 2025 年度第十四號) 通告

(7.1/2025)

- (一)7月5日(星期六)為畢業典禮節目綵排,時間:上午9時至中午12時,所有高班
 畢業生及表演生均須回校(已派發通知),請預留時間出席。
- (二)凡於本校獲「學習表現優異獎」的學生均獲獎杯及獎學金以茲鼓勵,獎學金以書 券代替。請榮獲「學習表現優異獎」的學生(將個別通知,需連同學校信件),於 7月7日至7月11日到校務處領取書券。「學習表現優異獎」是以不定期完成「指 定工作紙」答對題數最多的學生,每班三位均獲獎杯及獎學金。
- (三)7月12日(星期六)為畢業典禮總綵排,時間:上午9時至中午12時,所有高班畢業生、領獎生、表演生均須回校(領獎生及表演生稍後通知),請預留時間出席。
- (四)7月14日(星期一)下午3時15分舉行第四十四屆畢業典禮,已索取門票的家庭必須出席(門票將於7月11日派發)。幼兒班、低班及不參加畢業禮之學生,是日放假。

順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚 2025年7月3日

- On July 5 (Saturday), there will be a rehearsal for the graduation ceremony from 9:00 AM to 12:00 PM. All K3 graduating students and performers must return to school (notices have been sent out). Please reserve time to attend.
- (2) Students who receive the "Outstanding Academic Performance Award" will be presented with a trophy and a scholarship as encouragement, with the scholarship provided in the form of book vouchers. Students who have won the "Outstanding Academic Performance Award" (individual notifications will be sent along with a school letter) should come to the school office to collect their book vouchers from July 7 to July 11. The "Outstanding Academic Performance Award" is given to the top three students in each class who complete the Designated Worksheets with the most correct answers, with each receiving a trophy and scholarship.
- (3) On July 12 (Saturday), there will be a final rehearsal for the graduation ceremony from 9:00 AM to 12:00 PM. All K3 graduating students, award recipients, and performers must return to school (further notifications for award recipients and performers will be provided). Please reserve time to attend.
- (4) The 44th Graduation Ceremony will take place on July 14 (Monday) at 3:15 PM. Families who have requested tickets must attend (tickets will be distributed on July 11). Students from the K1 and K2 classes those not participating in the graduation ceremony will have the day off.

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten July 3, 2025